
Aan de burgemeester van de gemeente De Fryske Marren 

Van: de CDA Fractie 

 

Onderwerp: politiebureau Joure.   

 

Geachte heer Veenstra, 

 

Onlangs hebben de 12 commissarissen der Koning hun verontrusting uitgesproken over de 

leegloop van het aantal beschikbare politieagenten op het platteland.  

Vraag 1: Deelt de burgemeester deze verontrusting? 

Vraag 2: Indien u deze mening deelt hoe verhoudt deze oproep van de gezamenlijke 

commissarissen zich met de voorgenomen sluiting, in zijn huidige vorm, van het politiebureau 

te Joure? Dit ook al gelet de uitspraak van burgemeester Apotheker van Sudwest dat het 

politiebureau in Koudum geopend blijft.  Is de burgemeester van mening, net als de CDA 

fractie,  dat sluiting van het politiebureau te Joure een negatieve bijdrage levert aan het aantal 

beschikbare politieagenten op het platteland?    

Vraag 3 is de burgemeester bereid om zich hard te maken voor het behoud van het 

politiebureau te Joure in zijn huidige vorm?  

 

Namens de CDA Fractie 

L. Boelsma-Hoekstra 

 

 

  



Aan de burgemeester van de gemeente De Fryske Marren 

Van: de CDA Fractie 

 

Onderwerp: Bagger uit de Langweerder Wielen 

 

 

1. Is er al bekend wat er met het overschot aan bagger uit de Langweerder Wielen gaat 

gebeuren? 

 

2. Klopt het dat er als oplossing gekeken wordt naar zowel de Langweerder Wielen als 

de Tsjûkemar? 

 

3. In Langweer is er weerstand tegen het gebruik van de bagger als 

oeverversterking/verhoging, is hier al wat mee gedaan? Mocht er aan de Tsjûkemar worden 

gedacht, wie is er dan verantwoordelijk voor de afstemming met de  Club van aanjagers van 

de Tsjûkemar en omwonenden? 

 

Namens de CDA Fractie 

L. Boelsma-Hoekstra 

 

 

 


